
Општина Кањижа 

 

Састанку са тимом потпредседника Владе испред општине Кањижа присуствовали су: 

др. Михаљ Бимбо -  председник општине 

Роберт Фејстамер- шеф Одељења за привреду финансије и развој  

Кевешди Јанош – директор Јавног предузећа за уређење насеља општине Кањижа 

У области путне инфраструктуре кључна тема за општину Кањижа је било одржавање путева 2. 
реда који су били у надлежности АП Војводина. Ова тема је била актуелна за све војвођанске 
општине приликом пријема а коначан одговор дала је Влада усвајањем закључка којим су 
надлежности за одржавање путне мреже 2. реда пренесене на ЈП Путеви Србије. 

Најзначајнија тема везана за водни саобраћај у општини Кањижа је реконструкција 
пристаништа на реци Тиси. На ову тему је припремљен сав релевантан материјал и обављена 
посета и радни састанак представника сектора за водни саобраћај министарства и Агенције за 
управљање лукама. 

У циљу исељења катастра из просторија општине, министарству је послат конкретан предлог 
пресељења канцеларије Републичког Геодетског Завода у другу зграду. Завод се обавезао да 
ће се по овом питању изјаснити до средине Октобра месеца. 

Општина је такође замолила да ЈП Путеви Србије размотре могућност измештања наплатне 
рампе са локације бачки виногради на локацију код петље „Југ“, са образложењем да прети 
повећање обима саобраћаја у мањим насељима услед избегавања плаћања путарине од 
стране возача. Представници ЈП Путеви Србије су прихватили овај предлог и дали смернице за 
даље поступање. 

На пољу заштите животне средине општина је указала на потребу изградње постројења за 
прераду отпадних вода у насељима Мартонош и Трњешевац за које је припремљена пројектно 
техничка документација. Тим потпредседника је обавестио општину о условима финансирања 
пројеката оваквог типа, консултујући ресор заштите животне средине. 


